中原大學心理學系

韓賢志女會吏獎學金之設立暨獎學金發給辦法

Deaconess Han Hsien-Chih Scholarship Department of Psychology Chung Yuan Christian University

94 學年度第一學期第三次系務會議(94.11.16)通過後實施 Established in the fauculty meeting at November 16, 2005.

 -、前心理系兼任韓幼賢教授(原任教於國立台灣師範大學,民國57年9月至73年1月在本系講授變態心理學)為紀念其先母中華基督教聖公會韓賢志女會 吏(1892至1944年任職於中華民國湖北省漢口市聖羅以女中暨附 小),特設立「韓賢志女會吏獎學金」(以下簡稱本獎學金)。

1. The scholarship is established in memory of Professor Han You-Hsien who served as an adjunct professor in the Department of Psychology while she was a professor in the National Taiwan Normal University. She was the lecturer of Abnormal Psychology in our department from September 1968 to January 1984. In honor of his mother Deaconess Han Hsien-Chih who served at the Anglican-Episcopal Province of China, and taught at St. Lawrence Girls' School and its affiliated elementary school in Hankou, Hubei Province, Republic of China from 1892 to 1944. The scholarship is named "Deaconess Han Hsien-Chih Scholarship" (hereinafter referred to as this scholarship).

二、本獎學金基金由韓幼賢老師捐贈,金額為新台幣壹百萬元。每年以基金孳息作

為獎勵本系學生之用。

2. The scholarship is funded by the donation of Professor Han You-Hsien with a total amount of NT\$1,000,000. The fructus civiles will be used as the annual scholarship for the students in department of psychology.

三、獎學金每學年發給一次(上學期發放),其名額、獎學金金額及得獎條件

如下:

1. 名 額:大學部二名。

2. 獎金金額:每名 6000 元。(隨以後利息調整增減金額)

3. 得獎條件:以前一學年平均成績為主,並輔以操行成績、歷年系上必修課

程成績及歷年之班排名和系排名。若前一學年平均成績差異不超過 5

分,則以基督教教友或望教友優先考慮。

3. The scholarship will be awarded anuually in the first semester as stated:

1. Number of recipients: Two undergraduate students.

2. Award Value: NT\$6,000 per recipient (adjustable by coupon rates).

3. Criteria: Primarily based on the GPA from previous academic year. Conduct grades, GPAs of required courses in the department, and rankings in class will also be considered. If the difference in GPAs among applicants from previous academic year is less than 5 poitns, lays of seeker in Christianity will be prioritized.

四、每學年開學後一個月內由學生填寫申請表(格式另附),併檢附教務處發

給之成績單,向助教辦公室申請。

4. Applicants need to submit an application form and formal transcript within the first month of the academic year.

五、系上獎學金僅能擇一申請。

5. All applicants may only apply one of the scholarships form the department of psychology.

六、得獎學生之人選由當年度獎學金審查委員初審後,再提經系務會議通過後

決議之。

6. The recipients will be reviewed by the Scholarship Review Committee and

determined by faculty meeting.

七、本辦法經系務會議通過後施行,修正時亦同。

7. This scholarship and all amendments is applicable shall be implemented upon approval by faculty meeting.

中原大學心理學系 敬

啟

Department of Psychology, Chung Yuan Christian University